



Thank you for selecting Xtricity as your lighting choice for your home. With proper care, this product will provide years of pleasure and enjoyment. Carefully follow the instructions in order to ensure that this product functions safely and properly for years to come.

Nous vous remercions de choisir les luminaires Xtricity pour l'éclairage de votre domicile. Moyennant un entretien adéquat, ce produit vous fournira un éclairage plaisant et agréable. Suivez attentivement les instructions afin d'assurer le fonctionnement convenable et sécuritaire de ce produit durant des années.

PORTABLE FRACTAL WAVE LED TOUCH LAMP LAMPE TACTILE DEL ONDULÉE FRACTALE PORTABLE



5-90511



5-90512

INSTRUCTION

OPERATING INSTRUCTIONS:

1. Light TOUCH BUTTON switch.
2. Before using the product for the first time, it needs to be fully charged.
3. Charging with USB.
4. Placed on a horizontal solid surface.

WARNING:

- This lamp is equipped with rechargeable lithium battery.
- The battery should not be exposed to heat and sunlight.
- Please do not use it when charging. Under no circumstances should the lamp be modified or stressed.
- Any change will lead to security and loyalty. The manufacturer is not responsible for any modified products.

Insert one end of the USB cable into the product 5.5 charging socket, and then insert the other end of the USB cable into the 5V / 2A power interface.

TOUCH DIMMING SEQUENCE:

1. Warm light
2. White light
3. Neutral light
4. Turn off the lights
5. Long press the touch key to adjust the brightness of the light.

ATTENTION:

- If the power cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer or agent service provider or electrician with qualification certificate.
- Please confirm whether it conforms to the working voltage of the product before use. The use of inappropriate voltage may damage the product and bring potential safety hazards.
- Do not discard the product as household waste. Dispose of the discarded electronic products according to local laws and regulations.
- Operating ambient temperature: -10 °C ~45 °C.
- If it is not used for a long time, please keep it fully charged every three months to avoid battery damage due to self discharge of the battery.
- When cleaning the surface of lamps and lanterns, soft cotton dry wiping cloth shall be used to avoid scratching the surface.
- It is strictly prohibited to use abrasive or soluble detergent to clean the surface of lamps to avoid damaging and corroding the surface of lamps.

INSTRUCTIONS D'UTILISATION :

1. Interrupteur à BOUTON TACTILE.
2. Avant la première utilisation, le produit doit être entièrement chargé.
3. Chargement par USB.
4. Placer sur une surface horizontale et solide.

AVERTISSEMENT :

- Cette lampe est équipée d'une batterie lithium rechargeable.
- La batterie ne doit pas être exposée à la chaleur ni à la lumière directe du soleil.
- Ne pas utiliser la lampe pendant la charge. En aucun cas, la lampe ne doit être modifiée ou soumise à une contrainte.
- Toute modification entraînera des risques pour la sécurité et la fiabilité. Le fabricant n'assume aucune responsabilité pour les produits modifiés.

Insérez une extrémité du câble USB dans la prise de charge 5,5 du produit, puis insérez l'autre extrémité dans une interface d'alimentation 5V / 2A.

SÉQUENCE DE VARIATION TACTILE :

1. Lumière chaude
2. Lumière blanche
3. Lumière neutre
4. Éteindre la lampe
5. Appui long sur la touche tactile pour régler la luminosité de la lampe.

ATTENTION :

- Si le cordon d'alimentation est endommagé, il doit être remplacé par le fabricant, un agent de service agréé ou un électricien qualifié.
- Veuillez vérifier avant utilisation que la tension correspond bien à celle du produit. L'utilisation d'une tension inadaptée peut endommager le produit et entraîner des risques de sécurité.
- Ne pas jeter le produit avec les déchets ménagers. Les produits électroniques usagés doivent être éliminés conformément aux lois et réglementations locales.
- Température ambiante de fonctionnement : -10 °C à +45 °C.
- En cas de non-utilisation prolongée, recharger complètement la batterie tous les trois mois afin d'éviter sa détérioration due à l'autodécharge.
- Lors du nettoyage de la surface de la lampe, utiliser un chiffon doux et sec en coton pour éviter de rayer la surface.
- L'utilisation de détergents abrasifs ou solubles est strictement interdite afin d'éviter tout dommage ou corrosion de la surface de la lampe.